
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr VIII/2007
                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H
              odbytej w dniu 31 maja   2007r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
                                                            w Kozienicach             

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,Radnego 
Sejmiku Województwa Mazowieckiego Pana Czesława Czechyrę, zaproszonych Gości oraz  
wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie  
uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi  
qworum do podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 
protokołu.

Przed realizacją porządku obrad Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka oraz  
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda wręczyli List Gratulacyjny za 
dotychczasowe osiągnięcia, życząc jednocześnie dalszych sukcesów oraz wszelkiej  
pomyślności dla uczennicy klasy IV PSP w Janikowie - Katarzyny Kowalskiej, laureatki  
Międzynarodowego Konkursu Matematycznego „Kangur” w kategorii klas IV – V.

Po czym przekazano Dyplomy Uznania dla:

1/ Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Janikowie -  Pani Anny Burec – Kobiałki,  
Gronu Pedagogicznemu za zaangażowanie i wkład pracy w przygotowanie uczniów szkoły  
do udziału w konkursach międzynarodowych, ogólnopolskich i olimpiadach.

2/ Nauczyciela PSP w Janikowie – Pani Haliny Kuśmierczyk, za dotychczasowe osiągnięcia  
w pracy pedagogicznej, a głównie za przygotowanie młodzieży szkolnej z Publicznej Szkoły  
Podstawowej w Janikowie do Międzynarodowego Konkursu Matematycznego „Kangur”. 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 
dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

Proponowany  porządek   S e s j i : 

1. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
2. Interpelacje i zapytania Radnych.      
3. Wystąpienie  Prezesa Zarządu Elektrowni „Kozienice”  S.A.  
4. Podjęcie uchwał w sprawie:

− zmian w budżecie Gminy na 2007r.
− odwołania i powołania Skarbnika Gminy,
− przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości

                stanowiącej własność Gminy (Osiedle Polesie),
− wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego, nieruchomości  

położoych
                w Stanisławicach, Aleksandrówce i Ryczywole,



− uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego   
                dla terenu położonego w Aleksandrówce.

− reasumpcji uchwały o zasadach wynagradzania nauczycieli, 
− zatwierdzenia bilansów jednostek kultury,

− zatwierdzenia bilansu oraz rachunku strat i zysków za 2006 rok  SP ZOZ 
„Przychodnie Kozienickie”,   

− upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w Wydziale Polityki  
Społecznej Urzędu Miejskiego w Kozienicach. 

5. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy o sytuacji na rynku pracy w roku 
2006 i kierunkach działań w 2007 roku.

6. Analiza stopnia zabezpieczenia bezpieczeństwa publicznego i zabezpieczenia ochrony 
przeciwpożarowej Gminy Kozienice, w tym informacja Komendanta Powiatowej  
Policj  i  Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Kozienicach.                    

7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
8. Wolne wnioski i informacje.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z  
Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w przerwie obrad pomiędzy pkt. 3 a 4 
nastąpi wręczenie odznaczeń 2 parom małżeńskim „Za Długoletnie Pożycie Małżeńskie” 
przyznane przez Prezydenta RP.

Zwrócił uwagę, że Sesja Rady Miejskiej po raz pierwszy filmowana jest wspólnie z Telewizją  
Powiatową.
 
  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 
Radnych bez uwag – jednogłośnie.      

Ad. 1.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr VII/2007 z dnia 26 kwietnia  2007 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 2.
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał:
- czy podjęte zostały działania w kwestii poprawienia widoczności w górnej części widowni 
w amfiteatrze na OSiR, czy taka ewentualność jest rozpatrywana?
- czy przewidywane jest w okresie wakacyjnym uruchomienie kina letniego, jeśli tak to 
kiedy i gdzie?
- czy planuje się uruchomienie Centrum Informacji Turystycznej na terenie KCKRiS?
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Radny Pan Pawlik Krzysztof zapytał:
- kiedy zostanie zakończony remont płyty na stadionie( Radnego interesowały koszty i  
termin zakończenia prac).
- kiedy planowana jest budowa drogi do budynków socjalnych w m. Janików od strony 
cmentarza w m. Janów?
- kiedy będzie naprawiona droga dojazdowa do działek rekreacyjnych w m. Psary od strony 
m. Ruda ?

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał – dlaczego na terenach osiedlowych nie dokonuje  
się  sukcesywnie koszenia traw?

Radny Pan Andrzej Gogacz  zapytał:
- czy prawdą  jest, że KCKRiS wystąpił o warunki zabudowy na budowę hotelu obok 
Spółdzielni Inwalidów na ul. Lubelskiej ?
- czy prawdą jest, że został zlikwidowany punkt poboru wody na ul. Lubelskiej 14?
- czy zakończyła się procedura z zasiedleniem lokali w Janikowie, jakie są koszty związane z  
utrzymaniem budynku mieszkań socjalnych od dnia przekazania do dnia użytkowania?
Po czym interweniował w kwesti podjęcia stosownych działań mających na celu sprzątanie  
ulic na osiedlach przez KGK.     
 
  Ad. 3. 
      Prezes Zarządu – Dyrektor Naczelny  Elektrowni „Kozienice” S.A. -   Pani Anna 
Łukaszewska – Trzeciakowska przedstawiła informację, której Teza brzmiała:
„Świadomym swej misji społecznej i lokalnej – filarem globalnej grupy kapitałowej”.
Na początku swojego wystąpienia podziękowała za zaproszenie na Sesję, jest to pierwsze 
spotkanie po zmianie w Zarządzie Spółki.W kilku słowach przedstawiła się.
 Mieszka w Warszawie, od 2002r  pracowała w Spółce Bumar. Pełniła tam obowiązki  
asystenta zarządu, a potem została dyrektorem biura zarządu. Odpowiadała także za nadzór  
nad delegaturami. Była też szefową zespołu koordynującego kilka zakładów grupy 
kapitałowej Bumar. W latach 2004-2006 była pełnomocnikiem zarządu grupy Bumar do 
spraw systemów informatycznych. Ukończyła Uniwersytet Warszawski, ma wykształcenie  
ekonomiczne. Dodatkowo od grudnia 2002r pełniła funkcję członka rady nadzorczej, potem 
wiceprzewodniczącego i przewodniczącego Rady Nadzorczej Zakładów Metalowych 
Dezamet w Nowej Dębie. 
Rada Nadzorcza Elektrowni Kozienice, w drodze konkursu powołała Ją na stanowisko 
Prezesa Zarządu. Dyrektorem do spraw ekonomiczno-finansowych został Mariusz  
Bukowiński. Powód zmian w Zarządzie nastąpił po kontroli NIK, gdzie odwołano poprzedni  
Zarząd. 
Wspomniała o zmianach reorganizacyjnych a nie restrukturyzacyjnych, nie redukujących 
pracowników Elektrowni Kozienice, o działaniach i planach nowego Zarządu 
przygotowującego się w sposób bardzo poważny do konsolidacji - jest to bardzo istotny 
moment dla Elektrowni Kozienice.
Kilka zdań przekazała na temat programu i  współpracy z lokalnym samorządem.
Cyt: „Działa lokalnie, myśli globalnie, mając na uwadze, że gmina Kozienice i Elektrownia 
Kozienice żyją wspólnym życiem”.Dlatego też wspierać będzie aktywność obywatelską.
Dodała, że planuje swoje działania na kilka lat naprzód pomimo, że nowo powołany Zarząd 
pełni swoje funkcje przez najbliższych 12 miesięcy czyli do końca kadencji jaka była 

3



przewidziana dla członków zarządu, którzy zostali odwołani w marcu br. ( będzie  
kandydować na kolejną kadencję).
 Reasumując wystąpienie Pani Prezes – Burmistrz Gminy podziękował za przekazane 
informacje, ważne społecznie, gdzie odbiorcą jest społeczeństwo Kozienic.
Ma nadzieję, że przekazane deklaracje odzwierciedlą się w rzeczywistości, aby współpraca 
układała się dobrze.                         

  W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda ogłosił 20-sto  
minutową przerwę w obradach.

W czasie trwania  przerwy odbyła się mała uroczystość – Dwie pary małżeńskie:
1/  Panstwo Janina i Kazimierz Pakuła
2/  Państwo Daniela i Henryk Kaczkowscy
otrzymali Odznaczenie „ Za Długoletnie Pożycie Małżeńskie” przyznane przez Prezydenta  
RP.
 Wręczenia dokonał Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka. 
Były gratulacje, kwiaty, po czym jubilaci wraz z rodzinami, Radnymi RM  udali się do 
Urzędu Stanu Cywilnego na lapkę szampana.    

  Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił  obrady.
 
Ad. 4.

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał :

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
 Projekt uchwały został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag 
–  jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/88/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
Przed przystąpieniem do głosowania kolejnej uchwały zgłoszono następującą poprawkę:
Aby w § 6210 kwotę 70.000 zł z przeznaczeniem na  budowę domków szeregowych 
wolnostojących do całorocznego zamieszkania  rozdzielić na;

- koncepcję zagospodarowania ośrodka wypoczynkowego nad jeziorem kwota 
20.000zł

Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych przy sześciu 
głosach wstrzymujących się,  

- budowę domków szeregowych wolnostojących do corocznego zamieszkania kwota 
50.000 zł.

Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy sześciu 
głosach wstrzymujących się.
     
Po czym projekt uchwały, z uwzględnieniem przyjętych powyżej    poprawek , w głosowaniu 
jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty przy sześciu głosach wstrzmujących.
Uchwała Nr VIII/89/2007 w załączeniu do protokołu.

     -     w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy dwóch głosach wstrzymujących.
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Uchwała Nr VIII/90/2007 w załączeniu do protokołu. 
    

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007r.
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/91/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
przy sześciu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr VIII/92/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania środków przyznanych z 
Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/93/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie odwołania Skarbnika gminy
Zgłoszono poprawkę, aby  § 1 pkt. 2 otrzymał brzmienie:
Pozbawienie stanowiska nastąpi z dniem 27 czerwca 2007r. ( było 30 czerwca 2007r.)
Propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – 
jednogłośnie. 
 Projekt uchwały, z uwzględnieniem przyjętej poprawki został przyjęty  w głosowaniu 
jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/ 94/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie powołania Skarbnika gminy
Zgłoszono poprawkę, aby § 1 otrzymał  następujące brzmienie:
Na stanowisko Skarbnika gminy Kozienice, będącego jednocześnie Głównym Księgowym 
budżetu Gminy, powołuje się z dniem 28 czerwca 2007r. Panią Barbarę Dorotę Galińską
( było z dniem 1 lipca 2007r.)
Powyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez 
uwag – jednogłośnie.
 Projekt uchwały, z uwzględnieniem poprawki został przyjęty,  w głosowaniu jawnym, w 
obecności 20 Radnych  bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/95/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu nieograniczonego 
nieruchomości stanowiącą własność Gminy Kozienice

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/96/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonych w Stanisławicach, gm. Kozienice.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/97/2007 w załączeniu do protokołu.
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- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonych w Aleksandrówce, gm. Kozienice.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/98/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 
nieruchomości położonych wRyczywole, gm. Kozienice.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/99/2007 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla  
terenu położonego w Aleksandrówce gm. Kozienice – „Aleksandrówka II”.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został  
odrzucony przy dziewięciu głosach przeciwnych.
Projekt uchwały został przesunięty do ponownej analizy,  na kolejną Sesje Rady Miejskiej 

- w sprawie reasumpcji uchwały Nr VI/77/2007 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 
29 marca 2007 r. w sprawie zasad wynagradzania nauczycieli, ustalenia regulaminu 
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, za wysługę lat, funkcyjnego, za warunki pracy oraz  
niektórych innych składników wynagrodzenia, zasady wynagradzenia za godziny  
ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość oraz  
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego.

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr VIII/100/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2006 rok Muzeum 
Regionalnego w Kozienicach

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr VIII/101/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2006 rok Biblioteki  
Publicznej Gminy Kozienice im. Franciszka Siarczyńskiego w Kozienicach

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie wstrzymującym się.
Uchwała Nr VIII/102/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zatwierdzenia Bilansu oraz Rachunku zysków i strat za 2006 rok. SPZOZ 
„Przychodnie Kozienickie”

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty  
przy ośmiu głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr VIII/103/2007 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli w 
Wydziale Polityki Społecznej Urzędu Miejskiego w Kozienicach

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Włodzimierz Kowalski zgłosił poprawkę 
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aby „ Wyłączyć Jego osobę  z prac Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w zakresie kontroli  
zarządzonej w § 1 pkt. 3 podp. „b”. Proponuje aby zapis ten stanowił § 2.
Popwyższa propozycja została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 19 Radnych 
przy trzech głosach wstrzymujących się. 

 Projekt uchwały, z uwzględnieniem przyjętej poprawki  został przyjęty, w głosowaniu 
jawnym, w obecności 20 Radnych  przy dwóch głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr VIII/104/2007 w załączeniu do protokołu.

Ad. 5. 
  Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy Pan Arkadiusz Nowakowski przedstawił Informację
na rynku pracy w roku 2006 i kierunki działań w 2007 roku.
Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

  Następnie wyświetlono 10–cio  minutowy film promocyjny „ Projekt od zależności
do samodzielności” 
Powyższy projekt współfinansowany jest przez Unię Europejską.

Do przedstawionej informacji jak również filmu – Radni nie zgłosili żadnych pytań bądź 
uwag. 

Ad. 6.
 Informację na temat zabezpieczenia bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 
Kozienice przedstawił Przedstawiciel  Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach.
Informacja w załączeniu do protokołu.
 
    W dyskusji nad powyższym tematem zwrócono uwagę na :
- częste pojawiające się wybryki w porach wieczornych w rejonie ulic Głowaczowska ,  
Konarskiego ( apel o montoring oraz większe patrole Policji),
- niebezpieczny odcinek drogi w rejonie BIEDRONKI, TESCO, ulicy Sportowej
( fragment miasta zaczyna się blokować - należy podjąć niezwłocznie, działania w tej  
kwestii. 
- wzmożenie patroli Policji w okresie wakacyjnym na terenie Ośrodka Sportu i Rekreacji  
oraz w miejsca najbardziej zagrożone. 

Informację na temat zabezpieczenia bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej  
na terenie Gminy Kozienice przekazał Komendant Państwowej Straży Pożarnej w 
Kozienicach Pan Zbigniew Szczygieł.
Informacja w załączeniu do protokołu.
  Do przedstawionej informacji uwag nie wniesiono.  

Ad. 7.
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych.

Dot. poprawy widoczności w dobudowanej, górnej części widowni w amfiteatrze – KCKRiS  
nie widzi możliwości przebudowy konstrukcji stalowej, ale celem poprawienia widoczności  
jest możliwość podniesienia sceny amfiteatru.
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Dot. uruchomienia kina letniego w okresie wakacji - Kozienickie Centrum Kultury,  
Rekreacji i Sportu jest w trakcie uzgodnień.
Przewidywane jest uruchomienie kina letniego od 22 lub 29 czerwca do 31 sierpnia br. 
 w amfiteatrze nad jeziorem. Seanse odbywać się będą przez 10 tygodni, w każdy piątek.
Obecnie uzgadniany jest repertuar, który podany zostanie na cały sezon, w ciągu 
najbliższych dwóch tygodni. Ponadto KCKRiS rozpatruje możliwość by w każdy wtorek lub 
środę, w sezonie letnim odbywały się w amfiteatrze występy zespołów muzycznych,  
tanecznych, szkół tańca,...

Dot. uruchomienia Centrum Informacji Turystycznej - Kozienickie Centrum Kultury,  
Rekreacji i Sportu wraz z Zastępcą Burmistrza ds. społecznych Małgorzatą Bebelską 
prowadzi obecnie przygotowywania do utworzenia takiego punktu. Odbyła się już wizja  
lokalna obiektów, które spełniałyby odpowiednie warunki. Ze wstępnych oględzin wynika,  
że takie warunki spełnia kryta pływalnia Delfin ( teren uzbrojony, centrum miasta, łatwy 
dostęp, parkingi, podłączenie do internetu, ...). Centrum Informacji zajęłoby się zarówno 
informacją turystyczną jak i gospodarczą. Aby sfinalizować działania potrzebna jest decyzja 
Rady! Od kiedy taki punkt miałby zacząć funkcjonować, komu miałby podlegać, z jakich 
środków finansowany ( dot. refundowania zatrudnienia 1, a najlepiej 2 osób oraz 
wyposażenia).

Dot. remontu płyty na stadionie - remont płyty piłkarskiej stadionu odbywa się w ramach 
gwarancji, ustalony został zakres prac i harmonogram realizacji. Całość wykonywana ma 
być zgodnie z ekspertyzą i zaleceniami Wydziału Ogrodnictwa Szkoły Głównej  
Gospodarstwa Wiejskiego (prof. Czesław Wysocki). Koszt remontu to kwota ok. 85 tys. zł. W 
całości ma być pokryta z kaucji gwarancyjnej znajdującej się na koncie KCKRiS. Remont  
wykonywany jest na zalecenie generalnego wykonawcy stadionu. Nadzór ze strony KCKRiS 
sprawują inspektor nadzoru UM oraz inspektorzy z zespołów nadzorujących inwestycję.  
Termin zakończenia prac ziemnych 30.06.2007r. Przewidywane przejęcie płyty do 
eksploatacji przez KCKRiS 30.09.2007.

Dot. budowy drogi do budynków socjalnych w Janikowie - zadanie inwestycyjne zostało  
zaplanowane w budżecie gminy do realizacji przy współfinansowaniu ze środków 
zewnętrznych.
Złożone zostały wnioski o dofinansowanie zadania z :

- Samorządowego Instrumentu Wsparcia Rozwoju Mazowsza oraz
Funduszy Strukturalnych – ZPORR
Czekamy na decyzje w sprawie przyznania środków finansowych. Termin realizacji  
uzależniony jest od przyznania środków zewnętrznych.

Dot. naprawy drogi dojazdowej do działek rekreacyjnych w miejscowości Psary – droga 
dojazdowa została naprawiona przez Gospodarkę Komunalną w ramach remontów 
bieżących dróg gruntowych poprzez wysypanie kruszywa i wyrównanie nierówności. Roboty 
odebrano w połowie maja 2007r. 

Dot. koszenia traw na osiedlach – obszar do wykoszenia jest duży ( wynosi ok. 30 ha) i  
pierwsze koszenie jest rozciągnięte w czasie. Dodatkowo w bieżącym roku wystąpiły  
sprzyjające warunki pogodowe dla intensywnego wzrostu traw. W pierwszej kolejności  
koszone jest centrum miasta, skwery, drogi gminne, park następnie etapami dalsze tereny  
gminne. Osiedle Energetyk koszone jest w części przez Wspólnoty, tereny ogólnodostępnych 
placów zabaw, trawniki przy osiedlowych drogach gminnych przez Gminę.
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Dot. planów budowy hotelu przy ul. Lubelskiej – KCKRiS wystąpiło z wnioskiem o ustalenie  
warunków zabudowy na działce nr 3434 przy ul. Lubelskiej w Kozienicach – na budowę 
hotelu. Obecnie toczy się postępowanie  w sprawie wydania decyzji o ustalenie warunków 
zabudowy i zagospodarowania terenu na wniosek KCKRiS.

Dot. likwidacji punktu poboru wody przy ul. Lubelskiej 14 – był to punkt działający na 
zasadzie tzw. samowypływu wody. W ostatnich latach w wyniku obniżenia poziomu wód 
nastąpiło samoczynne ustanie funkcjonowania powyższego punktu. Likwidacja tego punktu 
nie nastąpiła w ostatnich latach. Punkty czerpalne są przy ulicach Hamernicka, Wiślana,  
Waryńskiego, Boh. Getta, Al. 1 Maja, Rodzinna, Cmentarna, Kochanowskiego.

Dot. zasiedlenia i kosztów utrzymania budynku mieszkań socjalnych w Janikowie – do dnia 
dzisiejszego zasiedlonych zostało 16 lokali, natomiast dla pozostałych lokali procedura 
zasiedlenia jest na ukończeniu. Koszty poniesione na ogrzewanie obiektu – zakup gazu:
 28 365,00 zł ; energia elektryczna: 1 660,73 zł; ochrona mienia gminnego: 24 263,58 zł.  
 
Dot. sprzątania, zamiatania ulic – zamiatanie mechaniczne ulic w tym dróg gminnych 
osiedlowych wykonywane jest przez KGK na podstawie zawartego Porozumienia.  
Zamiatanie mechaniczne ulic wykonano dwukrotnie w miesięcu III i IV. Burmistrz  
zobowiązał Dyrektora, aby zwrócił uwagę na tą kwestię szczególnie mając na uwadze ul.  
Nowy Świat.
 
Ad.8.

W punkcie tym Radny Pan Edward Pułkowski nawiązał do artykułu – autorki tekstu, który
przypomina 15 rocznicę  śmierci inż. Józefa Zielińskiego, Dyrektora BETON-STAL, 
znanego w Kozienicach, w Polsce, a nawet zagranicą.
Pamięć o zasługach inż. Zielińskiego jest duża, proponując, aby ku pamięci stał się 
patronem jednej z ulic w Kozienicach. 
    
   Przewodniczący Rady Miejskiej  zapytał, czy wszyscy Radni  otrzymali na piśmie  Protokoł  
z kontroli kompleksowej  z dnia 04.04.2007r. przeprowadzonej przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową  W urzędzie Miejskim w Kozienicach ,w celu zapoznania się z jego trescią.
  Po czym Radni potwierdzili, że otrzymali na piśmie.
Potwierdzenie odbioru protokołu j.w. w załączeniu do protokołu.  

  Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda zapoznał Radnych 
z treścią pisma Prezesa Sądu Okręgowego w Radomiu dot. wyboru ławników sądowych na 
nową kadencję 2008-2011.
Pismo w załączeniu do protokołu.

W dalszej części obrad zabrał głos Pan Stanisław Wołos – Kronikarz Ziemi Kozienickiej,
który apelował, aby podjąć stosowne działania, mające na uwadze budowę obwodnicy 
w Kozienicach, która poprawi życie mieszkańcom.
Poinformował, że w tej kwestii została  skierowana Skarga od mieszkańców Kozienic,  
mieszkających przy ulicach Warszawskiej, Radomskiej do Prezesa Rady Ministrów.
Problem ten znany, monitowany  jest od 5 lat, gdzie przewija się na zebraniach KO,  
zebraniach sprawozdawczo-wyborczych. 
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Zwrócił uwagę, na negatywny  wpływ  TIRÓW  dla zdrowia mieszkańców, sfery  
budowlanej, bloków oraz otaczającej przyrody. Wskazał na realny pomysł jaki posiadają, 
mając na uwadze skierowanie TIRÓW ulicami, które są szerokie i przebiegają poza 
centrum miasta, nie wymagają żadnych nakładów finansowych, a tylko dobrych chęci  
miejscowych władz i umieszczenie przy tych ulicach odpowiednich znaków drogowych dla  
TIRÓW.
Mając na uwadze powyższe prosił , aby jak najszybciej podjąć decyzję w tej sprawie, bo będą 
zmuszeni do innych form protestu jak blokada, telewizja itd.            

   Radny Pan Mirosław Markiewicz  zgłosił wniosek, aby na najbliższej Sesji Rady Miejskiej  
omówić wnioski z kompleksowej kontroli przeprowadzonej przez RIO w Urzędzie Miejskim 
w Kozienicach. 
Prosił, aby w tej kwestii była informacja Burmistrza Gminy.  
Proponował, aby zająć się w najbliższym czasie akwenem wodnym w Janikowie, mając na 
uwadze również formę estetyczną.

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 
dokonał zamknięcia o godz. 15.45  VIII  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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